
PROTOKÓŁ NR 1/2024  

Z ZEBRANIA CZŁONKÓW RADY OSIEDLA PIASKI 

z dnia 23 stycznia 2024 roku 

  

I. Porządek zebrania. 

1. Przywitanie zebranych. Przedstawienie porządku zebrania. 

2. Odśnieżanie dróg i chodników na terenie Gminy Trzebinia, w tym Osiedla Piaski. 

3. Dyskusja, zapytania, wnioski. 

4. Zakończenie spotkania. 

 

II. Przebieg zebrania. 

Przewodniczący Rady Osiedla przywitał zebranych członków rady osiedlowej.  

 

Przewodniczący Rady Osiedla poinformował, że do marca 2026 roku za odśnieżanie dróg gminnych odpowiada 

Spółka AVR S.A. Przewodniczący poinformował o standardach utrzymania dróg wraz z wykazem ulic, przekazał 

informację, że za odśnieżanie części chodników (tj. chodnika od ulicy Krakowskiej do ulicy Kilińskiego, chodnika 

przy ulicy Słowackiego 47 i 47 B, chodnika w rejonie Przedszkola Samorządowego Nr 2 przy ulicy Ochronkowej)  

odpowiada firma realizująca zadanie utrzymanie zieleni miejskiej.  

 

Przewodniczący Rady Osiedla poinformował, że w okresie wiosennym Rada Osiedla powróci do tematu organizacji 

ruchu na ulicy Kochanowskiego i ulicy Mickiewicza. Rada Osiedla omówiła również potrzebę monitorowania sytuacji 

związanej z hałasem z boiska o sztucznej nawierzchni przy ulicy Kościuszki i Ochronkowej, w związku ze spotkaniem 

z przedstawicielami MZN Rada Osiedla powróci do tematu wiosną br. 

 

Przewodniczący Rady Osiedla poinformował o uchwaleniu budżetu Gminy Trzebinia na 2024 rok, który nie zakłada 

podnoszenia podatków lokalnych, zawiera możliwość uzyskiwania dotacji przez mieszkańców m.in. na zadania 

związane z ochroną środowiska. Przekazał również informację o zadaniu przewidzianym do realizacji w budynku 

wielorodzinnym przy ulicy Kościuszki 43, tj. zmianę sposobu ogrzewania na budynku przez podłączenie do sieci 

miejskiej. Przewodniczący Rady Osiedla poinformował o środkach z budżetu gminy na tzw. działalność rad 

osiedlowych, tj. 10 zł na mieszkańca. W 2024 roku Rada Osiedla Piaski otrzymuje do dyspozycji kwotę 9800 zł.  

 

Przewodniczący Rady Osiedla: 

• poinformował o odpowiedzi Starosty Chrzanowskiego dotyczącej składowiska opon przy ulicy Słowackiego; 

• przekazał informację dotycząca budowy ścieżki pieszo-rowerowej wzdłuż ulicy Słowackiego; 

• przedstawił również interwencje grupy mieszkańców ulicy Norwida, apelujących o podjęcie zdecydowanych 

działań w kierunku regulacji stanu prawnego ulicy, zmierzających do remontu końcowego odcinka ulicy, 

montażu lustra drogowego przy ulicy Norwida 16 dla poprawy widoczności wyjazdu z ulicy, zalewania drogi 

gminnej z działki prywatnej, jak również oznaczenie drogi jako drogi bez przejazdu, ze względu na częste 

pomyłki kierowców; 

• poinformował o sugestii mieszkańców dotyczącej podjęcia działań w kierunku sygnalizacji świetlnej przy ulicy 

Krakowskiej – na odcinku od Ronda Solidarności do granicy z Młoszową; 

• omówił działania związanego z cmentarzem żydowskim przy ulicy Słowackiego wraz z odpowiedzią Urzędu 

Miasta dotyczącą stanu prawnego ww. obiektu. 

 

Członkowie Rady Osiedla Piaski poruszyli tematy związane z modernizacją sieci gazowej (rozbudową) na terenie 

Osiedla Piaski, jak również konieczność modernizacji sieci energetycznej na Osiedlu. Przewodniczący Rady Osiedla 



poinformował, że Rada Osiedla Piaski już w poprzednich latach występowała o informacje w zakresie planów Spółek 

dotyczących rozbudowy. Polska Spółka Gazownictwa poinformowała, że kwestie przyłączeniowe rozpatrywane są 

indywidualne, natomiast Spółka Tauron Dystrybucja przekazała, że planowane prace modernizacyjne związane z 

wymianą słupów i sieci planowane są w latach 2026-2027, a obecnie skupia się na nowych odbiorcach. 

 

Członkowie Rady Osiedla Piaski poruszyli tematykę „pustostanów” na terenie Osiedla oraz uregulowań prawnych 

dotyczących zabezpieczenia budynków. 

 

Członek Rady Osiedla Piaski Marian Hoffman zawnioskował o ujęcie wszystkich ulic na terenie Osiedla Piaski, w tym 

dróg wewnętrznych, w cyklicznym oczyszczaniu ulic wraz z możliwością przedstawienia przez Wykonawcę 

harmonogramu prac, by móc przekazać informację mieszkańcom o nieparkowaniu w tych dniach wzdłuż posesji. 

 

Członek Rady Osiedla Piaski Krzysztof Matusik zapytał o projektowaną sieć kanalizacyjną w rejonie ulic: Mickiewicza 

i Korczaka w Trzebini. Przewodniczący Rady Osiedla poinformował, że Spółka Wodociągi Chrzanowskie finalizuje 

uzgodnienia z mieszkańcami ww. ulic. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

III. Wnioski do Burmistrza Trzebini. 

• Członek Rady Osiedla Piaski Marian Hoffman zawnioskował o ujęcie wszystkich ulic na terenie Osiedla Piaski, 

w tym dróg wewnętrznych, w cyklicznym oczyszczaniu ulic wraz z możliwością przedstawienia przez 

Wykonawcę harmonogramu prac, by móc przekazać informację mieszkańcom o nieparkowaniu w tych dniach 

wzdłuż posesji; 

• Wniosek dot. zawarcia porozumienia z zarządcą drogi krajowej w sprawie wyczyszczenia i odmalowania 

niszczejącej kapliczki przy ulicy Kościuszki 17; 

• Wniosek dot. ujęcia w planach remontowych uporządkowania terenów przy ulicy Kościuszki 23-29. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Rada Osiedla Piaski 

 

Przewodniczący Rady Osiedla Piaski 

Wojciech Hajduk 

ul. Kilińskiego 32 

32-540 Trzebinia 

 

 

Trzebinia, 23 stycznia 2024 roku 

 

 

Szanowny Pan Jarosław Okoczuk  

Burmistrz Trzebini 

 

ul. Marszałka Piłsudskiego 14 

32-540 Trzebinia 

 

 

Dotyczy: ulicy Norwida w Trzebini 

 

Rada Osiedla Piaski, w związku ze zgłoszeniami mieszkańców ulicy Norwida w Trzebini, przekazuje problemy i 

postulaty z prośbą o zajęcie stanowiska i realizację: 

1) Przyspieszenie działań regulacyjnych końcowego odcinka ulicy Norwida; 

2) Montaż lustra drogowego przy ulicy Norwida 16 dla poprawy widoczności wyjazdu; 

3) Rozwiązanie problemu zalewania drogi gminnej z działki prywatnej (działka 1228/9, działka 1228/10 obręb 

Trzebinia); 

4) Wykarczowanie działek prywatnych sąsiadujących z posesjami mieszkańców – ul. Norwida 26; 

5) Dodatkowe oznaczenie ulicy Norwida w rejonie posesji – ul. Norwida 14 jako drogi bez przejazdu. 

 

Jednocześnie Rada Osiedla Piaski informuje o przygotowywaniu przez właścicieli działki 1200/5 obręb Trzebinia 

wniosku o przekazanie darowizny na rzecz Gminy Trzebinia, by w przyszłości przystąpić do prac remontowo-

inwestycyjnych. 


